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Den 9. juni 2017 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 817 (MOF alm. del) stillet 1. juni 2017 efter 

ønske fra Christian Poll (ALT). 

Spørgsmål nr. 817 

”Mener ministeren, at det er acceptabelt, at der årligt bruges 1000 kg antibiotika af typen quinoloner, 

når det vurderes at 70-80 pct. af medicinen ikke optages af fiskene og dermed ender i havmiljøet, hvor 

det spredes og kan registreres i sediment og i vilde dyr flere hundrede meter væk, henset til at der 

benyttes samlet ca. 15 kg af de samme stoffer om året i hele dansk landbrug?” 

Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, som oplyser følgende: 

 

”Fødevarestyrelsen har ikke kendskab til undersøgelser, der giver grundlag for at sammenligne 

omfanget af brugen af konkrete antibiotika i forskellige produktionsformer. 

 

Der henvises i øvrigt til svar på spørgsmål 816.” 

 

 

 

Esben Lunde Larsen / Per Henriksen 
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